
 
 

Zwyczajna - niezwyczajna sesja Rady Miejskiej 
 

Tuż po świętach Wielkiej Nocy została zorganizowana XIX sesja Rady Miejskiej w Policach. 
Zwyczajna, a nadzwyczajna, bowiem w całości on-line, czyli w internecie. Uchwały „średnio 
ważne”, istotne było coś innego: czy w ogóle w ten sposób da się obradować? 

Summa cum laude, czyli z najwyższą pochwałą Burmistrza (i jego Zastępców), 
przewodniczącego Rady Miejskiej (spiritus movens takiej formy obrad), samych Radnych oraz 
Informatyków gminnych przedsięwzięcie się udało. Co prawda (wbrew zapowiedziom) sesja 
zaczęła się późno, bo nie o 9.00 lecz po 12.00 (o czym wcześniej nie poinformowano), były 
pewne niedostatki: transmisja video – OK, choć jakość nieco gorsza od standardowej, 
niekiedy problemy z głosem. Być może część naszych spostrzeżeń jest subiektywna, bo 
korzystaliśmy z dwóch laptopów i to w różnych systemach, transmisje mogły się nakładać; 
niemniej nie mamy zastrzeżeń co do prawidłowości obrad i głosowań. W sumie: 
doświadczenie ciekawe. Szczegóły merytoryczne (program obrad): 
http://bip.police.pl/artykul/238/13559/projekty-uchwal-na-xix-sesje-rady-miejskiej-w-policach 

 
Mamy nieśmiałe pytanie. Skoro obrady w tej formie się udały - czy będą tak 

kontynuowane w przyszłości? Nie wiemy. Grzegorz Ufniarz - przewodniczący Rady również 
tego nie wie. Ale pytanie jest tyleż istotne, co ciekawe. Bo niby: dlaczego NIE? 

http://bip.police.pl/artykul/238/13559/projekty-uchwal-na-xix-sesje-rady-miejskiej-w-policach

